

Referat fra bestyrelsesmøde 2. december 2025

Deltagere

- Næstformand Pernille Høxbro
- Kasserer Anni Køster
- Bestyrelsesmedlem Jens Henrik Kock
- Bestyrelsesmedlem Carsten Brix
- Bestyrelsesmedlem Kim Severinsen
- Bestyrelsesmedlem Tommy Fuglsang Kristensen
- Formand for festudvalget Torben Lykke Hansen
- Bademester Tom Nielsen (fast deltager)

Afbud:

- Formand Stefan Lildal-Schrøder
- 1. Suppleant Hans Sørensen

Dagsorden

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning (U)dvidet sagsfremstilling under dagsordenen
("Bilag") indikerer at der er ekstra materiale til punktet.

1. Godkendelse af dagsorden (B)

Dagsorden blev godkendt

2. Nyt fra formanden (O)

Idet der var afbud fra formanden, var der ingen informationer under dette punkt.

3. Status vedrørende drift og vedligeholdelse (O)

Der har været indhentet tilbud på nye saunaovne. Idet den tilbudte saunaovn kun havde 12 varmelegemer, mod vores nuværende ovn med 18 varmelegemer, ville det være nødvendigt med 2 ovne. Idet der af tilbudsmaterialet fremgik, at man måtte imødesee at skulle udskifte varmelegemerne oftere end hvad der er tilfældet med den nuværende ovn, blev det besluttet at afvente udskiftning af saunaovn.

Der er siden sidste møde blevet indkøbt og installeret opvaskemaskine i Havstuen og Tom syntes umiddelbart at medlemmerne var flinke til at sætte brugt service ned i opvaskemaskinen.

Tom konstaterede, at der fortsat er medlemmer der vasker hår og barberer sig på toilettet, på trods af at vi tidligere havde skrevet ud at dette ikke var tilladt. Det blev besluttet at der skrives

ud til medlemmerne herom igen og at der sættes skilte op herom på toiletterne. Hvis der ikke ændres adfærd, vil der blive lukket for varmt vand på toiletterne.

Tom oplyste at der var indkommet 3 forslag fra medlemmerne, hvilket bestyrelsen valgte at behandle under dagsordenpunktet.

Forslag om stillesauna på udvalgte tidspunkter

Dette forslag havde tidligere været drøftet og bestyrelsens holdning er fortsat, at man tager hensyn til hinanden, men at vi også gerne vil understøtte det sociale fællesskab, hvorfor vi for nærværende ikke ønsker at imødekomme forslaget.

Forslag om lys i vandet under broen

Der har tidligere været lys i vandet under broen, hvilket dog blev ødelagt i den storm der også ødelagde broen. Bestyrelsen besluttede at undersøge hvad mulighederne er for genetablering, inden der træffes beslutning herom.

Forslag om udendørs koldt vandskar / isbad

Bestyrelsen drøftede punktet, men ønskede ikke at imødekomme forslaget, da det vil være krævende at vedligeholde og rengøre, samt at behovet skønnes begrænset, når vi har et dejligt hav lige ude foran Valkyrien.

Afslutningsvis orienterede Tom om at han efter aftale med formanden, ville tage imod TV2 Go'morgen Danmark, når de kommer og sender live fra Valkyrien kl. 9:30 - 10:00.

4. Sidste nyt/Status vedrørende sauna 2 projektet (D)

De rådgivende arkitekter har fremsendt opdateret skitseforslag og der var enighed om at skitseforslaget nu har en kvalitet, der kan fremlægges på en ekstraordinær generalforsamling.

Skitseforslaget indeholdt også forventninger til økonomi, som bestyrelsen kan arbejde videre med. Vi skal have udarbejdet finansieringsforslag og budget, som vi kan forelægge på den ekstraordinære generalforsamling, hvilket Pernille og Torben ville udarbejde sammen med formanden.

5. Status for overgang til nyt medlemssystem (O)

Jens oplyste at der var gennemført test af at medlemslister nu kunne overføres til det nye medlemssystem, at der var oprettet Mobile Pay og at store dele af Valkyriens hjemmeside og tilhørende dokumenter også var indlæst.

Næste skridt er at der skal afholdes møde med GoMember, så vi lærer hvorledes vi konfigurerer medlemsadministration, roller, regnskab m.v. Mødet forventes afholdt inden jul og foreløbige deltagere er Jens, Anni, Jens Risager og Tommy. Det er forventningen at vi efter dette møde også kan sige hvornår vi endelig skifter fra det Klubmodul til GoMember.

Der udestår fortsat enkelte oprydningsaktiviteter i forhold til medlemsregister og nøgleregister og Jens sender liste over tidligere medlemmer til Tom, som så sikrer at disse deaktiveres.

Jens sender liste til Tom over tidligere medlemmer til Tom, hvorefter Tom sikrer at armbånd deaktiveres.

Under punktet blev det også kort drøftet, at der fortsat var enkelte medlemmer der oplevede problemer med betaling. I tilfælde af at Tom ikke kunne hjælpe medlemmet videre, blev det besluttet at Tom henviser til bestyrelsens mail, hvorefter Anni forsøger at håndtere det.

6. Fastlæggelse af dato for ekstraordinær generalforsamling i januar, evt. også fastlæggelse af dato for ordinær generalforsamling (B)

Det blev besluttet at arbejde videre med datoen 28.01.2026 kl. 19.00, som foreløbig dato for ekstraordinær generalforsamling.

Ligeledes blev det besluttet at vi afholder næste bestyrelsesmøde, onsdag den 07.01.2026 k. 18:00.

Dato for ordinær generalforsamling fastsættes på næste møde

7. Eventuelt

Der var intet til punktet.